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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

参考译文：
AZUZ: If you`re looking for another reason why Fridays are awesome, look no further than a donkey in a squad car. No, he wasn`t resisting arrest.

如果你正在寻找周五为什么这么棒的另一个理由，看看这头在警车中的驴就知道了。不，他没有拒捕。

The affable animal was found wondering alone along a busy highway. The lady who found him had a place where he could stay, but she needed someone`s help in getting in there. So, when officers showed up, loaded him up with the help of some animal feed and gave him a police escort.

这头友善的动物在独自沿着一条繁忙的高速公路闲逛时被发现。发现它的这位女士给它找了一个它可以待的地方，但是她需要别人的帮助。当警察到达时，给它带来一些动物饲料并且将它护送回家。
He was only in custody for about four miles and he didn`t hee and haw too much about it. He might have crooked an ear, made an off-the-cuff subjection, but it`s not like the officer could give him don-keys and let him drive himself home.

它只是被拘留了大约4英里，并且他没有对此怨声载道。他可能会弯曲一只耳朵，表示随意的屈服，但警官们可不能给他提供一辆专用车，让它自己开车回家。
I`m Carl Azuz. We hope to see you Monday when CNN STUDENT NEWS returns.

我是卡尔·阿祖兹。周一的CNN学生新闻我们再见。
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